

PRIVACY POLICY | سياسة الخصوصية

Last updated: August 2026

English

Privacy Policy

NextPhase Advisory F.Z.E respects your privacy and handles personal information responsibly and confidentially.

Information we collect

When you contact us through this website, we may collect your name, email address and any information you choose to include in your message.

How we use your information

Your information is used only to respond to your enquiry, communicate with you about our services and, where applicable, provide coaching or advisory services.

We do not sell your personal information or use it for unrelated marketing purposes without your consent.

Data protection

We take reasonable measures to protect personal information against unauthorized access, loss or misuse. Information is retained only for as long as reasonably necessary for the purpose for which it was collected or as required by law.

Third-party services

This website may use third-party service providers for website hosting, forms, communications or other necessary technical functions. Personal information may be processed through these providers where necessary to operate our website and services.

Your rights

You may contact us to request access to, correction or deletion of your personal information, or to withdraw consent where processing is based on consent, subject to applicable law.

Contact

For privacy-related questions or requests, please use the contact form on this website.

NextPhase Advisory F.Z.E

Registration No. 42753

Ajman, United Arab Emirates

العربية

سياسة الخصوصية

خصوصيتك وتتعامل مع معلوماتك الشخصية بمسؤولية وسرية NextPhase Advisory F.Z.E تحترم شركة

المعلومات التي نجمعها

. عند التواصل معنا عبر هذا الموقع، قد نجمع اسمك وعنوان بريدك الإلكتروني وأي معلومات تختار تضمينها في رسالتك

كيفية استخدام معلوماتك

. نستخدم معلوماتك فقط للرد على استفسارك، والتواصل معك بشأن خدماتنا، وعند الاقتضاء، لتقديم خدمات التدريب أو الاستشارات

. نحن لا نبيع معلوماتك الشخصية ولا نستخدمها لأغراض تسويقية غير ذات صلة دون موافقتك

حماية البيانات

نتخذ تدابير معقولة لحماية المعلومات الشخصية من الوصول غير المصرح به أو الفقدان أو سوء الاستخدام. ويتم الاحتفاظ بالمعلومات فقط للمدة اللازمة بشكل معقول للغرض الذي جمعت من أجله أو وفقاً لما يقتضيه القانون

خدمات الأطراف الثالثة

قد يستخدم هذا الموقع مزودي خدمات من أطراف ثالثة لاستضافة الموقع أو النماذج أو الاتصالات أو الوظائف التقنية الضرورية الأخرى. وقد تتم معالجة المعلومات الشخصية من خلال هؤلاء المزودين عند الضرورة لتشغيل موقعنا وخدماتنا

حقوقك

يمكنك التواصل معنا لطلب الوصول إلى معلوماتك الشخصية أو تصحيحها أو حذفها، أو لسحب موافقتك عندما تستند المعالجة إلى الموافقة، وذلك وفقاً للقانون المعمول به

التواصل

. لأي استفسارات أو طلبات متعلقة بالخصوصية، يرجى استخدام نموذج الاتصال الموجود على هذا الموقع

NextPhase Advisory F.Z.E

رقم التسجيل: 42753

عجمان، الإمارات العربية المتحدة